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Radny Adam Migdał pyta w interpelacji Prezydenta Miasta Krakowa o zapadniętą studzienkę w jezdni, a

radny Michał Drewnicki - o sprawy związane z powstaniem Centrum Muzyki.

W sprawie zapadniętej studzienki kanalizacyjnej interpeluje radny Adam Migdał. Znajduje się

ona przy ul. Marii Konopnickiej, tuż przed skrzyżowaniem z ul. Orawską jadąc w stronę ronda

Antoniego Matecznego. Radny prosi, by odpowiednie służby w ramach bieżącego utrzymania

podniosły studzienkę do poziomu jezdni.

Radny Michał Drewnicki pyta Prezydenta, na jakiej podstawie spółka Agencja Rozwoju Miasta

Krakowa zajmuje się sprawą budowy Centrum Muzyki na Cichym Kąciku, skoro stosowne zapisy

w tej sprawie nie znajdują się w uchwale Rady Miasta Krakowa. W uchwale nr XXIX/745/19 Rady

Miasta Krakowa z 20 listopada 2019 r. w sprawie przystąpienia przez Gminę Miejską Kraków do

Agencji Rozwoju Miasta Inwestycje spółki z o.o. nie ma zapisów o powierzeniu tego zadania

własnego gminy spółce. - Pojawia się więc pytanie, czy takie działanie spółki było bezprawne?

 Co więcej, Prezydent wniósł taki projekt uchwały 3 listopada 2020 r., ale do dzisiaj nie został

przegłosowany, co stawia pod dużym znakiem zapytania działania, które opisałem wyżej.

Opieram się na ogłoszonym 17 sierpnia 2020 r. postępowaniu/przetargu opisanym jako konkurs

na Krakowskie Centrum Muzyki, który został zamieszczony na stronach Biuletynu Informacji

Publicznej - pisze radny w interpelacji.
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